
Schůzka Školské rady FZŠ Brdičkova 

Datum: 31.10.2022
Místo: ZŠ Brdičkova
Účast:
 členové: Martina Hanslíková, Marie Mašková, Markéta Veselská
 host: Kamila Hubalovská
Omluveni:
 Tomáš John, Ondřej Zeman, Aneta Ečeková Maršálová

Program schůzky:
Volba předsedy školské rady s ohledem na personální změny v obsazení na straně zástupců 
rodičů.
- předsedou zvolena Martina Hanzlíková
- pro: 3, proti: 0, zdržel se hlasování: 0

Nově zvolení zástupci rodičů byly seznámeni s 

Schválení výroční zprávy předložené paní ředitelkou.
Omluvení členové předem oznámili svůj souhlas se zněním výroční zprávy (výroční zprávu 
měli členové Školské rady k dispozici předem)

Podněty od zástupců rodičů
- modernizace tělocvičen - odpověď z MÚ - v blízké době nelze očekávat řešení, jedná se o 
příliš vysokou částku,
- zapojení ukrajinských dětí do české výuky - ve škole působí 2 ukrajinské učitelky, které 
ukrajinské žáky učí český jazyk v samostatných hodinách, ukrajinské děti se snadněji rozumí a
zapojují se do výuky,
- školní muzikál – peněžní částka vybraná za představení konaných v červnu byla použita na 
zaplacení pronájmu za divadelní sál,
- sportovní třídy – v současnosti již neprobíhá intenzivní výuka volejbalu ve  sportovních 
třídách,  spolupráce s trenéry volejbalu byla ukončena.  Ve sportovních třídách je zajištěna 
výuka s intenzivním vše sportovním zaměřením,
- zvýšený hluk před bytovými objekty v ul. Amforová – hluk a nepřizpůsobivé chování se 
uskutečňuje na pozemcích pronajatých jiným právním subjektům, není uskutečňován na 
pozemcích školy.

dne: 2.11.2022
zapsala: Marie Mašková


